
Protokoll fört vid möte med styrelsen för Bunge Fiber ekonomisk 
förening den 5 september 2022 i Träffpunktens lokaler i Fårösund 

Närvarande styrelseledamöter: Annika Ekström, Madeleine Erlandsson, Tomas 
Erlandsson, Janne Olsson, Markus Pettersson, Thomas Reinhag och Gullbritt 

Thorsell . 

1. Ordförande Janne Olsson öppnade mötet.  

2. Föregående mötes protokoll lades till handlingarna.  

3. Ekonomi. Ekonomiskt saldo idag är 234 294 kronor. Inkluderar kommande 
fakturainbetalning via Fort Knox till Tele 2. 

9 st. abonnenter har ännu inte betalat fakturan som skulle ha betalats senast 

den 31 augusti. 

Antalet medlemmar är idag 195 st. 

4. Antalet besökare på hemsidan har sedan föregående styrelsemöte ökat till 
i genomsnitt drygt 1 000 st. per månad. 

5. Tomas E informerar att de routrar som installerades 2015 nu börjar bli till 

åren och behöver snart bytas ut. Ingen åtgärd från styrelsen nu. Han 
informerade också om att det nu finns en ny Tivo Box att tillgå, gratis. Den är 
mindre än föregående modell, rund och svart till färgen. 

6. Vi beslutade att bjuda in Hans Åkermark (och hustrun Monika) till en 

middag som tack för hans insatser som styrelsemedlem i föreningen. Gullbritt 
bokar plats på Restaurang Magasinet i Fårösund onsdagen den 21 
september 2022 kl. 18.00 och skickar ut meny till samtliga 

styrelsemedlemmar och revisorn Valter Möllerström. Var och en lämnar 
önskemål om middagsrätt till Gullbritt som sammanställer och lämnar till 

restaurangen som förhandsbokning. 

7. Nästa styrelsemöte blir måndagen den 5 december 2022 kl. 17.00 i 

Träffpunktens lokaler. 
 

8. Ordförande avslutade dagens styrelsemöte. 

 

 

Vid protokollet 
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